
 
 
Artikel 44 vragen 
 
Betreft: artikel AD 5,6 voor de HTM 
 
Via het AD hebben wij mogen vernemen dat er voor de HTM 5,6 miljoen beschikbaar komt voor het 
vervoer vanuit de MRDH en er hierdoor mogelijk geschrapte haltes terugkeren. 
 
Daarom stellen wij de volgende vragen: 
 
1:Is het college op de hoogte van deze mogelijke financiële injectie? 
 
2: Gaat het college zich hardmaken voor de terugkeer van de (tijdelijk) geschrapte haltes in Rijswijk? Zo 
ja, geldt dit voor alle haltes of een enkele. 
 
2.2: Voor welke haltes gaat het college zich hardmaken? 
 
3: Is het college voornemens ook te vechten voor de terugkeer van een rechtstreekse verbinding van de 
muziekbuurt naar de Bogaard? 
 
4: Wordt er met deze financiële injectie ook gekeken naar de toegankelijkheid voor minder valide bij alle 
haltes in Rijswijk? 
 
5: Wil het college ook meenemen dat uit de ervaring blijkt dat de mindervalide toegang voor de bussen 
niet altijd werkt en dit niet meer mag voorkomen in de toekomst, of dit althans tot een minimum 
beperkt wordt? 
 
Miljoenen voor HTM: geschrapte haltes keren mogelijk terug en (voorlopig) geen hogere tarieven in ov 
 
https://www.ad.nl/den-haag/miljoenen-voor-htm-geschrapte-haltes-keren-mogelijk-terug-en-
voorlopig-geen-hogere-tarieven-in-ov~ab882998/ 
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